

Aangepaste agenda

Algemene ledenvergadering

Locatie: A1.10

Datum: 4 februari

Tijd: 17.00

1. Opening
 - 17:00
2. Voorstelronde
 - 17:00 - 17:05
3. Mededelingen
 - 17:05 - 17:10
4. Vaststelling agenda
 - 17:10 - 17:15
5. Goedkeuren notulen 13-10-15
 - 17:15 - 17:20
 - Zie stuk A
6. Goedkeuren notulen 26-11-15
 - 17:20 - 17:25
 - Zie stuk B
7. Ingekomen stukken
 - 17:25 - 17:30
8. Vaststellen decharge-eisen
 - 17:30 - 17:45
 - Toegelicht door Emma van der Grijp
 - Zie stuk C
9. Voordracht kandidaatbestuur
 - 17:45 - 18:00
 - Toegelicht door Sebastiaan van Eijk
 - Zie stuk D
10. Reservering excursiefonds
 - 18:00 - 18:15
 - Toegelicht door Yvette van Nek
 - Zie stukken F1 en F2

11. W.v.t.t.k.

- 18:15 - 18:20

12. Rondvraag

- 18:20 - 18:25

13. Sluiting

- 18:25

Notulen Algemene Ledenvergadering

Voorzitter Joris Hartman

Notulist Dennis Buijsman

Locatie van de bijeenkomst Science Park A1.10

Datum Dinsdag 13 oktober 2015 / 17:08 uur – 19:20 uur

Onderwerpen

1	Opening	3
2	Voorstelronde	3
3	Mededelingen	3
4	Vaststellen agenda	4
5	Goedkeuren notulen 24 juni 2015	4
6	Ingekomen stukken	5
7	Samenstelling sollicitatiecommissie	5
8	Update stichting BEC	6
9	Halfjaarverslag	7
10	Financiëel halfjaarverslag	10
11	Voorstel HR-wijziging	14
12	Samenstelling Toekomst Commissie	14
13	Update website	16
14	Verandering verenigingsjaar	17
15	W.v.t.t.k.	18
16	Rondvraag	18
17	Sluiting	18

1 Opening

Aanwezigen Joris Hartman, Dennis Buijsman, Emma van der Grijp, Jorrit Bootsma, Yvette van Nek, Boris van Brussel, Peter Otte, Xanthe Verbeek, Mike de Haan, Sebastiaan Arendsen, David Hendriks, Robbie Škoravić, Isabelle Liesker, Sebastiaan van Eijk, Sjoerd Janse, Maarten Post, Reinier Kramer, David Laan, Robbie Rens, Jelle van Urk, Menno Demmenie, Etienne van Walsem, Leon Schoonderwoerd, Milo Stroink, Zazo Meijs, Kelly Weerman, Sebastian Zur, Jasper Lankhorst, Melin Walet (tot 18:33), Simon Ilic, Inge Stammes, Lodewijk Nauta, Job Jonkergouw (vanaf 17:17), Felicio Gordilho Fernandes (vanaf 17:23), Jiri Oen (vanaf 17:36), Andrea Rusman (vanaf 18:40), Tim Barenbrug (vanaf 18:46), Mon Klein Douwel (vanaf 19:00).

De vergadering wordt geopend om 17:08 uur. Joris Hartman zit de vergadering voor. Hij stelt zichzelf voor.

De voorzitter vraagt iedereen zijn/haar telefoon uit te zetten.

Na afloop van de ALV zal er gegeten worden in De Polder. De voorzitter vraagt wie er mee willen. Er wordt geteld hoeveel mensen er meegaan. Dit komt uit op 16 personen.

Boris van Brussel vertrekt om 17:09 uur.

2 Voorstelronde

Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de ALV deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:

- Andrea Rusman machtigt David Laan (tot 18:40 uur)
- Nigel van Herwijnen machtigt Mike de Haan
- Lisa Lapinski machtigt Sjoerd Janse
- Tim Hoogeveen machtigt Isabelle Liesker
- Arthur La Rooij machtigt van Reinier Kramer
- Melin Walet machtigt Jasper Lankhorst (vanaf 18:33 uur)

3 Mededelingen

Mededelingen vanuit de voorzitter Er zijn geen mededelingen vanuit de voorzitter.

Mededelingen vanuit de Senaat Er zijn geen mededelingen vanuit de Senaat.

Mededelingen van leden Xanthe Verbeek wil iets uitleggen en haar excuses aanbieden.

35 Op de vorige ALV vroeg Arthur La Rooij wat er met de schijnleden was gebeurd. Xanthe Verbeek dacht dat ze het probleem had opgelost. Na de ALV begon ze te twijfelen. Xanthe Verbeek was hier wel mee bezig geweest aan het einde van haar bestuursjaar, maar ze had het niet afgemaakt. Ze had ook een conceptmail gemaakt. Ze heeft contact opgenomen met het bestuur en ze heeft alles wat ze gedaan had doorgegeven aan het
40 bestuur. Het bestuur heeft dit snel aangepakt en opgelost zegt ze. Xanthe Verbeek is hier dankbaar voor.

Milo Stroink vindt dat Joris Hartman een fantastische voorzitter, maar hij is wel altijd de voorzitter. We kunnen nadenken of andere mensen ook voorzitter zouden willen zijn. Joris Hartman sluit zich daarmee aan. We kunnen een poultje maken met mogelijke
45 voorzitters.

Isabelle Liesker moet om 7 uur weg.

Sebastiaan van Eijk moet ook eerder weg.

Sjoerd Janse moet om 8 uur weg.

50 Boris van Brussel komt binnen om 17:15 uur.

4 Vaststellen agenda

Op verzoek van het bestuur is de agenda aangepast. Het stuk F5 zal niet worden behandeld bij het financiële halfjaarverslag en vervalt. Verder wordt punt 12 behandeld na het
55 punt samenstelling sollicitatiecommissie. Dit wordt dus punt 8.

Job Jonkergouw komt binnen om 17:17 uur.

Joris Hartman leest de aangepaste agenda voor. Sjoerd Janse heeft in de notulen van
60 de vorige ALV gelezen dat de verdwenen fusten tijdens de halfjaarlijkse ALV besproken zullen worden. Joris Hartman antwoordt dat dit bij het halfjaarverslag gedaan wordt. De agenda is vastgesteld.

5 Goedkeuren notulen 24 juni 2015

Op- of aanmerkingen op de notulen hadden van tevoren gemaild kunnen worden. De
65 voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn op de notulen (zie stuk 1). De notulen worden per pagina goedgekeurd:

- pagina 1: De eindtijd staat niet goed genotuleerd.
- pagina 2: In regel 20 staat dat David Hendriks Peter Otte zal machtigen als hij vertrekt. Dit moet Yvette van Nek zijn in plaats van Peter Otte.
- 70 • pagina 3: Er staat dat de lustrumcommissie is begonnen. Dit was niet de complete boodschap. Er moet ook staan dat de lustrumweek sowieso vet gaat worden.
- pagina 4: goedgekeurd

- pagina 5: goedgekeurd
 - pagina 6: goedgekeurd
 - 75 • pagina 7: goedgekeurd
 - pagina 8: goedgekeurd
 - pagina 9: goedgekeurd
 - pagina 10: Vanaf het moment dat David Hendriks vertrokken is wordt het onduidelijk. In dat stukje vraagt Felicio Gordilho Fernandes of we een minimum eisen.
80 Er staat niet waar dit over gaat, maar dit lijkt om geld te gaan. Tevens staat er dat Robbie Rens zegt dat dit over 1000 euro gaat. Hij weet niet meer waar deze 1000 euro op slaat. Emma van der Grijp denkt dat dit over de lening gaat. David Laan zegt dat dit gaat over de 1000 euro sponsoring van de NSA. Dennis Buijsman zal dit nazoeken in de audio-opnames.
 - 85 • pagina 11: goedgekeurd
 - pagina 12: goedgekeurd
 - pagina 13: goedgekeurd
 - pagina 14: goedgekeurd
 - pagina 15: goedgekeurd
- 90 Behoudens eventuele spel- en taalfouten zijn de notulen goedgekeurd.

6 Ingekomen stukken

Er is één ingekomen stuk. Deze is rondgedeeld. Dit is de voordracht over de samenstelling van de Toekomst Commissie. Er is geen bezwaar tegen het toevoegen van dit stuk aan deze ALV.

95 7 Samenstelling sollicitatiecommissie

Emma van der Grijp neemt het woord. Het bestuur doet een voordracht over de samenstelling van de sollicitatiecommissie. Het bestuur draagt Peter Otte, Sebastiaan van Eijk en David Hendriks voor. Sjoerd Janse zegt dat het traditie is dat iemand in de sollicitatiecommissie gaat die 4 of 5 jaar geleden in het bestuur zat. Nu worden personen
100 voorgedragen die de afgelopen 2 of 3 jaar bestuur zijn geweest. Het bestuur heeft de senaat gevraagd om een draaiboek met do's and dont's bij sollicitaties.

Felicio Gordilho Fernandes komt binnen om 17:23 uur.

105 Milo Stroink heeft een opmerking. Vorig jaar was hij geïnteresseerd in een positie in de sollicitatiecommissie. Dit jaar is hij weer geïnteresseerd. In het stuk staat dat het bestuur heeft gezocht naar geïnteresseerde personen. Milo Stroink wil weten wat het proces bij het kiezen was. Het bestuur heeft een selectie van mogelijke commissieleden gemaakt zegt Emma van der Grijp. Daarvan is er een top 5 gemaakt. Deze personen zijn gevraagd.
110 De selectie bestond uit personen die geïnteresseerd overkwamen op het bestuur.

Milo Stroink heeft ook een opmerking over de sollicitatiecommissie zelf. Jarenlang wordt het nieuwe bestuur steeds later ingeleid. Milo Stroink wil dat op 1 februari het nieuwe bestuur wordt ingeleid. De afgelopen jaren waren er moeilijkheden met de overgang. Dit is vooral financieel. Hij geeft als tip om zo vroeg mogelijk te beginnen met de sollicitatiegesprekken. Dan kan er op 1 februari een nieuw bestuur komen. Dit lost de problemen met de overgangperiode op. Een andere oplossing is om het financieel boekjaar op 1 maart te laten eindigen. Een periode van twee maanden met onduidelijkheid over het financieel boekjaar is lastig voor een nieuw bestuur en voor de ALV. Reinier Kramer merkt op dat het inwerken 1 maand duurt. Dit is alleen de maand februari. Milo Stroink zegt dat afgelopen jaar de overgangperiode anderhalve maand duurde. In het nieuwe financiële boekjaar is het oude bestuur nog bezig met het organiseren van activiteiten. Het is lastig om te bepalen in welke begroting deze activiteiten moeten staan. Emma van der Grijp meldt dat het financiële boekjaar tot 1 februari loopt en ziet geen verwarring. Milo Stroink schets de situatie dat het oude bestuur na 1 februari nog een activiteit organiseert. Deze activiteit komt dan in de begroting van het nieuwe bestuur. Joris Hartman vat het verhaal samen. Het is wenselijk om de overgangperiode zo klein mogelijk te maken. Het kan nooit precies op 1 februari wisselen. Er is een periode nodig om de financiële stukken op orde te brengen. Nu zijn er 2 ALV's nodig om een nieuwe bestuur aan te stellen. We hebben het liefst dat de overgangperiode zo kort mogelijk is. Milo Stroink zegt dat de maand februari een maand is waarin er geschoven moet worden met geld. Een activiteitencoördinator kan in februari net teveel geld uitgeven voor een activiteit, omdat dit valt in een ander boekjaar. Boris van Brussel wil reageren op het voorbeeld van activiteitencoördinator. Na 1 februari is er overleg geweest tussen de oude en de nieuwe activiteitencoördinator. Dit was ook het geval bij de penningmeesters. Boris van Brussel ziet daarom ook geen problemen. Milo Stroink vindt dat het handiger is dat de begroting van het nieuwe bestuur echt hun eigen begroting is en dat ze geen last moeten hebben van de uitgaven van het oude bestuur in het nieuwe boekjaar. Volgens Yvette van Nek is er dan geen tijd om het financiële boekjaar af te sluiten. Afgelopen jaar heeft de overgangperiode 5 weken geduurd. Milo Stroink wil dit het liefst hebben dat dit korter is. Reinier Kramer zegt dat als er toch twee ALV's zijn, dan kunnen we er één houden op 1 februari en één tegen het einde van februari. Felicio Gordilho Fernandes meldt dat er altijd zaken van het oude bestuur zijn die doorlopen. Nu is het financiële boekjaar duidelijk vastgesteld. Volgens Joris Hartman is iedereen het wel eens dat de overgangperiode geen grens is, maar dat we deze periode wel zo kort mogelijk willen hebben. Dit is mede vanwege het financiële boekjaar. De sollicitatiecommissie en het bestuur zullen dit meenemen. Er zijn geen vragen over de voordracht voor de samenstelling van de sollicitatiecommissie. Volgens artikel 7 lid 3 moet de sollicitatiecommissie hoofdelijk benoemd worden. Per acclamatie is de sollicitatiecommissie samengesteld zoals voorgedragen.

150 **8 Update stichting BEC**

Emma van der Grijp en Yvette van Nek komen naar voren en zullen gaan presenteren. Er is goed nieuws zegt Emma van der Grijp. De statuten van de stichting zijn afgelopen

vrijdag getekend door Jorrit Bootsma en Emma van der Grijp. De naam van de stichting is vastgesteld. In het halfjaarverslag is de naam van de stichting fout gespeld. In statuten staat dit wel goed. Tim Hoogeveen heeft de naam van de stichting op de vorige ALV voorgedragen. Er is een cadeau voor hem, maar hij is helaas niet aanwezig. Isabelle Liesker zal dit cadeau in ontvangst nemen. De notariskosten zijn hoger uitgevallen dan gedacht. Dit komt door het toevoegen van een raad van toezicht. De oprichting heeft ongeveer 1000 euro gekost. Er zal nog een HR moeten worden gemaakt. Het bestuur van de stichting zal dit doen.

Yvette van Nek neemt nu het woord. De toelichting over de hoogte van de sponsoring zal komen bij het financiële halfjaarsverslag. De 1000 euro aan notariskosten zal over onze begroting komen. We zullen 1500 euro overmaken naar de stichting voor sponsoring. Het bestuur heeft gepraat over het potje excursiefonds. Dit geld zal naar de stichting overgemaakt worden als ze een eigen bankrekening hebben. Er zal een contract over dit geld opgesteld worden in verband met het lustrum. Dit vanwege mogelijke liquiditeitsproblemen. Als de viering van het lustrum is geweest, dan zal het geld weer naar de stichting gaan.

Sjoerd Janse wil weten waarom we 1500 euro sponsoren. Vroeger was dit namelijk 500 euro. Hij vindt dit erg veel geld voor een reis voor 30 personen. Yvette van Nek zegt dat dit bij het financiële halfjaarverslag besproken zal worden. Emma van der Grijp voegt eraan toe dat het een grote reis is en daarom moeten we veel investeren. Verder wil David Hendriks weten waarom de notariskosten hoger zijn. Emma van der Grijp zegt dat er besloten is om een raad van toezicht op te nemen in de statuten. Hierdoor zijn de notariskosten hoger. Zazo Meijs wil weten wie in de raad van toezicht komen. Dit zijn Andrea Rusman, Reinier Kramer en Emma van der Grijp.

Jiri Oen komt binnen om 17:36 uur.

9 Halfjaarverslag

Emma van der Grijp stapt naar voren om te gaan presenteren. Ze heet iedereen welkom bij de ALV. Ze wil een aantal dingen toelichten. De punten zijn: eerstejaarswerving, merchandise, verdwenen fusten, ledenadministratie, acquisitie, boeken en SCOOP.

Ze begint met de eerstejaarswerving. In september is er een eerstejaarsetentje geweest. Dit was voor de borrel en was een succes. Er zijn 40 eerstejaars gekomen en een bijna allemaal daarvan zijn mee gegaan naar de borrel. Daarnaast is de eerstejaarscommissie al opgestart. De commissieleden zijn enthousiast. Ze hebben hun eerste activiteit gepland. Verder is er aankomende donderdag een eerstejaarslunch. Eerstejaars kunnen alles te weten komen over de verschillende commissies van de NSA. Er komt een informatieboekje met alle informatie over de commissies en over het bestuur.

Ze gaat nu verder met merchandise. Een half jaar geleden is tijdens de presentatie van het beleidsplan op de ALV het idee naar voren gekomen om te beginnen met merchandise. Inmiddels is het bestuur hiermee begonnen. Er zijn nu NSA-mokken te koop en er worden gratis aanstekers uitgedeeld. Daarnaast wordt er gekeken naar pennen truien en

195 stropdassen.

Het volgende punt gaat over de verdwenen fusten. Het bestuur is hier mee bezig geweest. Er is een vergadering met de penningmeesters en voorzitters van alle studieverenigingen op Science Park geweest. Er kwam geen antwoord op de vraag waar de fusten gebleven zijn. Een aantal scenario's zijn nagelopen. Een van deze scenario's is dat Eurest
200 een kar met volle fusten heeft meegenomen. Een kar met volle fusten is erg zwaar en dit kan niet per ongeluk worden meegenomen. Het is ook niet mogelijk dat we de fusten niet zouden hebben opgehaald. Eurest heeft maar een beperkte opslag. Als dit zou gebeuren, dan zou Eurest dit snel aan ons doorgeven. De fusten moeten in de brainwave zijn aangekomen. Daarna zijn de fusten niet meer te traceren. Dit komt doordat er weinig tot
205 geen boekhouding was.

Emma van der Grijp gaat nu over op de ledenadministratie. We hebben de lijst met alle namen doorgenomen. Er is erg veel hulp geweest van Arthur La Rooij. Er zijn nu 40 namen over. Van deze personen weten we niet of ze nog studeren. Het bestuur gaat deze personen mailen. Daarnaast gaat het bestuur aan gemeenschappelijke vrienden
210 vragen of ze weten of deze mensen nog studeren. Als er dan nog namen overblijven, dan komt er in de ledenadministratie hier een notitie over. Er wordt genoteerd in welk jaar ze, volgens datanose, voor het laatst een vak hebben gevolgd. Na een paar jaar kan er dan met redelijke zekerheid worden gezegd dat deze mensen gestopt of afgestudeerd zijn. Oud-leden worden overgezet naar een ander bestand. Deze gegevens verdwijnen niet en
215 deze oud-leden zullen e-mails van de NSA blijven ontvangen. Vanaf dit jaar zullen we een lijst met afgestudeerde mensen krijgen van de UvA.

Jorrit Bootsma heeft de acquisitiecommissie gestructureerder gemaakt. Mede hierdoor is hij nu al over het doel gegegaan wat we van tevoren gesteld hebben. We zijn hier erg blij mee. De gedane veranderingen zullen een positief effect hebben op de toekomst van
220 deze commissie.

Dit jaar zijn we overgestapt naar een andere boekenleverancier. Deze overgang is soepel gegaan. De boekenverkoop is redelijk soepel gegaan. Op dit moment kunnen masters nu met 10 procent korting hun boeken kopen. Vanaf het tweede semester kunnen ze dit met 15 procent korting doen.

225 Als laatste wordt de SCOOP behandeld. Dit jaar zijn er een aantal problemen met de SCOOP geweest. Een aantal mensen zijn uit de commissie vertrokken. Daardoor waren er niet genoeg commissieleden. De commissie en de leden kwamen niet enthousiast genoeg over om dit op te vullen. Nu hebben we gelukkig weer genoeg schrijvers. We missen nu een zetter en een eindredacteur. Zonder deze twee personen kan de SCOOP
230 niet bestaan. Yvette heeft een zetter gevonden. Dit is iemand die geen lid is van de NSA. Dit is een noodoplossing. We hebben het liefst iemand binnen de NSA, maar we hebben liever een goede zetter die we van buitenaf halen dan dat we geen zetter hebben. Als een NSA-lid de SCOOP wil zetten, dan krijgt deze persoon natuurlijk voorrang. Dit kan niet voor de volgende SCOOP. Een eindredacteur is ook belangrijk. We hopen iemand
235 binnen de commissie te vinden en zijn nog aan het peilen. Emma van der Grijp bedankt iedereen voor hun aandacht.

Maarten Post heeft 2 vragen. Hij wil ten eerste weten of we ook een hoofdredacteur van buitenaf zullen halen. Emma van der Grijp antwoordt dat we alleen zetter zullen halen.

We vinden het liefst een hoofdredacteur binnen de NSA of binnen de commissie. Als dit
240 niet lukt, dan zullen we kijken naar andere mogelijkheden. Ten tweede wil Maarten Post
weten hoe laat de commissielunch voor eerstejaars begint. Dit zal om 1 uur zijn.

Isabelle Liesker heeft 2 dingen. In het halfjaarverslag staat dat we de functie zetter
gaan uitbesteden. Dit betekent dus dat we de zetter gaan betalen. Als een lid betaald
245 zou krijgen, dan zou een lid dit sneller willen doen. Isabelle Liesker vindt dit belangen-
verstrengeling. Daarnaast wil ze weten hoe goed het bestuur op zoek is gegaan naar een
nieuwe zetter. Emma van der Grijp zegt dat het bestuur mensen gevraagd heeft en dat
er ook binnen de SCOOP hierover gepraat is. De vacature voor de SCOOP stond een
tijd open en er is geen sollicitatie geweest. Isabelle Liesker zegt dat ze niet heeft gezien.
Emma van der Grijp meldt dat er waarschijnlijk laat pas is gezocht. Daarnaast vindt
250 Isabelle Liesker het uitbesteden een rare omslag. De NSA is een studievereniging en ze
vindt niet dat we mensen moeten betalen. Ze vindt dat het bestuur beter moet zoeken.
Sebastiaan van Eijk wil weten of het bestuur nu stopt met zoeken of dat ze beter gaan
zoeken. Emma van der Grijp zegt dat het bestuur beter zal gaan zoeken.

Reinier Kramer wil weten waarom de tekst 'bestuur 2015' op de NSA-mokken staat.
255 Hij heeft liever een mok zonder deze tekst. Emma van der Grijp meldt dat de volgende
batch mokken zonder deze tekst gedrukt zullen worden. De huidige batch is bijna op.

Daarnaast heeft Reinier Kramer een vraag over de boekenverkoop voor masterstuden-
ten. Dit is in het verleden meerdere jaren geprobeerd en mislukt. Hij wil weten of ditmaal
alle masterboeken verkrijgbaar zijn. Volgens Boris van Brussel zijn de boeken dit Athe-
260 neum op voorraad heeft te krijgen met 10 procent korting. Vanaf het volgende semester
kunnen de boeken in bulk besteld worden. De masters krijgen dan 15 procent korting.
Ze zullen hun boeken wel eerder moeten bestellen dan de bachelorstudenten. Atheneum
wil namelijk niet teveel inkopen. Reinier Kramer meldt dat vroeger het probleem was
dat de boekenlijst te laat binnen kwam. Leon Schoonderwoerd heeft een boekenlijst naar
265 Boris van Brussel gestuurd. Als een boek niet beschikbaar is, dan zullen de masters dit
boek ergens anders moeten vinden.

Reinier Kramer meldt dat in het halfjaarverslag staat dat het aantal commissies zijn
uitgebruid. De iBEC, de feestcommissie en de lustrumcommissie zijn, volgens het half-
jaarverslag, nieuwe commissies. Dit is onjuist. De iBEC en de feestcommissie zijn be-
270 staande commissies met een nieuwe naam en de lustrumcommissie is ook niet nieuw.

Sjoerd Janse wil weten of er een scheiding is tussen gestopte en afgestudeerde leden.
Dennis Buijsman meldt dat deze gescheiden zijn. Milo Stroink wil weten of mensen als
Lodewijk Nauta ook nog lid zijn. Emma van der Grijp antwoordt dat deze mensen e-
mails blijven krijgen en nog steeds worden gezien als leden. Dit stopt pas als ze zich
275 uitschrijven.

Felicio Gordilho Fernandes vindt het leuk dat we veel doen voor eerstejaars. Hij wil
weten of dit ook kan voor eerstejaarmasterstudenten. Milo Stroink meldt dat de mas-
tercommissie hiermee bezig is. Er is een borrel voor masters geweest. Dit was heel leuk
bezocht. De commissie gaat meerdere activiteiten organiseren. Daarnaast hebben ze de
280 mailadressen van mesterstudenten. Felicio Gordilho Fernandes bedoelt dat we masters
enthousiast gaan maken om in een commissie te gaan. Joris Hartman bedankt Emma
van der Grijp hiervoor.

10 Financiële halfjaarverslag

Yvette van Nek komt naar voor. Joris Hartman verzoekt iedereen om stukken F1 tot
285 en met F4 erbij te pakken. Yvette van Nek laat de realisatie op het scherm zien. Dit
is stuk F1. De bedoeling is dat er per stuk de belangrijkste zaken behandeld worden en
dat er per stuk vragen gesteld worden. Yvette van Nek begint met de post kantoor- en
kamerartikelen. De materiële investeringen zitten hierin verwerkt. Door het aanschaffen
290 van een audiorecorder voor de ALV, een pinautomaat, een spotify-account, een grotere
dropbox en een flitser voor de KODAK is deze post hoger dan verwacht. Vorig jaar waren
de uiteindelijke kosten/opbrengst voor het Consultancy Event onbekend. Dit is in het
huidige boekjaar terecht gekomen. Doordat het bedrag onbekend was, was deze post
ook niet begroot. Verder is de eindejaarsactiviteit hoger uitgevallen. Er kwamen 150
personen. Er was begroot op 100 personen. De kosten zijn meegeschaald. De verhouding
295 tussen de inkomsten en uitgaven zit goed zegt Yvette van Nek. Ze wil ook de post
tentamenuitwerkingen toelichten. In de begroting is deze post vergroot. Dit lijkt krom,
maar veel betalingen zijn na 1 september gedaan en de realisatie loopt tot 1 september.

Sjoerd Janse wil weten voor welke jaren de meeste uitwerkingen zijn gemaakt. Yvette
van Nek zegt dat het vooral uitwerkingen zijn voor eerste- en tweedejaarsvakken zijn. Er
300 zijn dit jaar nog geen mastertentamens uitgewerkt.

We gaan nu naar stuk F2. Dit is de balans. De debiteurenlijst zal niet worden be-
handeld. Er staat nu 19000 euro open. Vandaag is dit bedrag met 1500 euro omlaag
gegaan. Het is de bedoeling om dit bedrag zo klein mogelijk te houden. Yvette van
Nek wil de crediteuren uitlichten. De crediteur Canon wordt verrekend met de facultaire
305 subsidie, net als de crediteur Eurest. Verder is de crediteur VIA afgehandeld. StudyStore
en CREA zijn nog de lopende punten. Ze wil dit voor de bestuurswissel afronden.

Xanthe Verbeek wil weten waarom een reservering voor het boekenfonds staat. Yvette
van Nek zegt dat dit komt uit de tijd dat de boeken nog bij de NSA te halen waren. Er
is hier toen een reservering voor gemaakt. Ze weet niet wat ze met de reservering moet
310 doen. Sjoerd Janse merkt op dat enkelijke debiteuren niet onderstreept zijn, maar andere
wel. Yvette van Nek zegt dat dit een stijlfout is.

We gaan nu verder met stuk F4. Dit gaat over de begroting. Yvette van Nek wil een
paar puntjes toelichten. Voorheen werd er een aangepaste begroting gepresenteerd. Nu
wordt er een voortschrijdende begroting gepresenteerd. Het bestuur vindt het raar dat iets
315 als een Consultancy Event uit 2014 op de begroting komt. Dit komt wel op de realisatie.
Als we dit niet begroten, dan moeten we deze 700 euro in onze achterhoofd houden. Er
is een tweede reden om te kiezen voor een voortschrijdende begroting. Hiervoor wordt
de post BEC als voorbeeld genomen. De BEC heeft 100 euro verlies gemaakt (waar 500
begroot was). We passen dit aan in de voortschrijdende begroting. Hierdoor kan er een
320 veel beter financieel plaatje worden geschetst.

Yvette van Nek wil het eerst hebben over het kopje bestuurskosten. Er komt een in-
werkweekend. Dit zal onder bestuurskosten vallen. Het inwerken gaat nu niet slecht,
maar het kan altijd beter. Op een inwerkweekend zal het oude bestuur en het kandi-
daatbestuur samen een beleidsplan en een begroting maken. Het inwerken proberen we
325 zo nog soepeler te laten verlopen. De kantoor- en kamerartikelen zijn al toegelicht. De
bètabreedweek valt onder de grote activiteiten. Er is geen bètabreedweek geweest. De

bètabandjesavond is wel doorgegaan. De Dies Natalis is inbegroot. Het is best leuk om de verjaardag van de NSA ook dit jaar te vieren. Alle getallen schuiven mee met de realisatie.

330 Daarnaast wil Yvette van Nek het hebben over het punt feest bestuur 2015. Het idee is om tijdens het lustrum een gala te organiseren. Dit gala wordt georganiseerd in mei. Als er dan nog een gala zou komen, dan zou dit in januari zijn. Het bestuur is van mening dat twee gala's in vier maanden teveel is, daarom zal er een themafeest komen in plaats van een gala. De inkomsten voor acquisitie zijn verdubbeld. Jorrit Bootsma
335 heeft nu als doel om 16000 euro binnen te halen. Het punt stichting Brainwave staat ook op de voortschrijdende begroting. Een deel van het geld voor stichting brainwave komt nog terug in de vorm van fusten. Dit is om het cashflowprobleem op te lossen. De stichting van de BEC is al toegelicht. De sponsoring van de studiereis wordt later besproken. De lustrumcommissie heeft in totaal 25000 euro te besteden. Dit is voor 5
340 dagen vol met activiteiten en de almanak. Het bestuur heeft besloten om hier 1000 euro extra te besteden. Dit is om vettere activiteiten te organiseren. Daarnaast is het begrote bedrag voor het gala doorgeschoven naar het lustrum. Dan kan er een vet gala worden neergezet.

Op de realisatie staat de kleine-activiteitencommissie minder dan de helft van het
345 begrote bedrag heeft uitgegeven. Boris van Brussel heeft veel plannen om veel geld uit te geven. De potjes merchandise en uitwerkingen tentamens zijn al toegelicht. Emma van der Grijp licht verder toe dat het geld voor stichting brainwave niet alleen is om het cashflowprobleem tegen te gaan, maar ook voor de notariskosten.

Maarten Post vraagt of we het potje sponsoring BEC geen andere naam moeten geven.
350 Volgens David Laan zijn we sponsor van de BEC en staat dit dus niet verkeerd.

Milo Stroink wil weten of het geld voor het inwerkweekend naar een training gaat of naar een huisje met eten en drinken. Yvette van Nek antwoordt dat het geld naar accommodatie gaat. Het eten en drinken is dan voor eigen rekening.

Sjoerd Janse wil weten waarom de sponsoring voor de BEC verhoogt is naar 1500 euro
355 als de NSA normaal gesproken 500 euro sponsort. Yvette van Nek zegt dat de NSA afgelopen jaar de BEC voor 500 euro gesponsord heeft, maar daarvoor was dit 1000 euro. De komende studiereis is intercontinentaal en daarom is dit bedrag verhoogt naar 1500 euro. Sjoerd Janse wil weten of dit niet als standaard wordt gezet. Yvette van Nek bevestigt dit. Reinier Kramer vraagt waarom een reis buiten het huidige boekjaar in de
360 voortschrijdende begroting staat. Yvette van Nek zegt dat dit gedaan is omdat er dit jaar al kosten gemaakt worden. Emma van der Grijp merkt op dat er geld over is en dat dit geld verdeeld moet worden. De BEC kan dit geld goed gebruiken. Sjoerd Janse vindt dat dit veel geld is voor een reis voor 30 mensen. Hij zegt dit als waarschuwing. Hier wordt elk jaar voor gewaarschuwd. Hij vindt dat het veel geld is per persoon. Melin Walet
365 zegt dat er altijd 30 mensen mee gaan. De reis is nu twee maal zo lang en ongeveer twee maal zo ver weg. Zij vindt het niet gek dat de NSA dan meer geld geeft. Het bereik is hetzelfde als afgelopen jaren. De deelnemersbijdrage gaat ook omhoog. David Laan zegt dat het bedrag niet per se het probleem van Sjoerd Janse is. Het bedrag van 1500 euro moet geen standaard worden. Het is de eerste keer dat zoiets geprobeerd wordt. Er zijn
370 een aantal onzekere factoren. Het is nog niet bekend hoeveel er opgehaald kan worden

bij bedrijven. Met dit geld kan de commissie een garantie geven dat de reis voor een betaalbare prijs georganiseerd kan worden. Het is fijn om dit als buffer achter de hand te hebben. Bij andere geldstromen is het nog niet bekend wanneer ze binnen komen. Joris Hartman vat het verhaal samen. De sponsoring van 1500 euro zal geen standaard worden. Na lange tijd wordt er weer gepoogd om een intercontinentale studiereis te organiseren. David Hendriks snapt niet waarom we hiermee een standaard zetten. Elk jaar wordt er een nieuwe begroting gemaakt. Joris Hartman zegt dat een nieuw bestuur kijkt naar het afgelopen jaar en zal dan zeggen dat de bijdrage van afgelopen jaar altijd al zo was.

Felicio Gordilho Fernandes wil weten hoe de selectie van 30 man gemaakt wordt. David Laan meldt dat de inschrijving over een paar dagen open zal zijn. Als er meer dan 30 inschrijvingen zijn, dan zal er geloot worden. Joris Hartman zegt dat in het verre verleden ook gepoogd is om een intercontinentale reis te organiseren. Het was van tevoren niet duidelijk hoe de selectie gemaakt zou worden. Binnen erg korte tijd waren er 60 inschrijvingen. Er was toen veel geklaag over de onduidelijkheid. Hij adviseert om ervoor te zorgen dat dit nu wel duidelijk is.

David Hendriks ziet het overmaken van het excursiefonds naar de stichting niet terug in de voortschrijdende begroting. Yvette van Nek zegt dat een reservering niet per se door een begroting heen hoeft. Dit was eerst half besloten en het bestuur heeft het nu hard gemaakt. Ze gaat het nog aanpassen. Ze zag het probleem nu niet. Reinier Kramer meldt dat het fonds nu al geen geld is van de NSA, maar het geld staat wel op rekening van de NSA. Daarom hoeft dit fonds niet op de begroting te staan. Zazo Meijs zegt dat de NSA het geld de eerste keer uit leent. Reinier Kramer denkt dat een lening op de begroting moet. Hij weet dit niet zeker. Zazo Meijs merkt op dat het geld wel een keer weg moet worden gegeven. Dit geld is namelijk niet van de NSA. Yvette van Nek zegt dat we eerst geld uitlenen. De NSA mag een renteloze lening geven. Later zal dit misschien een gift worden. Reinier Kramer wil weten hoe we geld kunnen weggeven als het niet onder ons eigen vermogen valt. Yvette van Nek zegt dat ze dit op de begroting zal zetten. David Hendriks vraagt of we moeten stemmen of dit op de begroting komt. Joris Hartman antwoordt dat we gaan stemmen over de hele voortschrijdende begroting. Dan komt dit punt mee.

Isabelle Liesker wil weten waarom de zetkosten van de SCOOP niet op de begroting staan. Yvette van Nek zegt dat dit wel moet. We zullen 8 euro per uur betalen en zetten het aantal uur van tevoren vast. Milo Stroink vraagt of we hiervoor naar een bedrijf gaan of dat er een persoon wordt gevraagd om dit te doen. Yvette van Nek heeft een vriendin gevraagd. Ze volgt hiervoor een opleiding. Ze doet het niet voor veel minder geld. Ze gaat de zetkosten nog op de begroting zetten.

Isabelle Liesker wil weten hoeveel SCOOPs we laten zetten. Het plan is om één SCOOP te laten zetten. Jorrit Bootsma zegt dat er ook maar één SCOOP in het huidige boekjaar komt. Maarten Post wil weten of de vriendin van Yvette van Nek een zzp'er is. Yvette van Nek zegt dat dit niet het geval is. Milo Stroink wil weten hoe de constructie in elkaar zit. Yvette van Nek zegt dat er hier niet over nagedacht is. We hebben liever iemand binnen vereniging. Sebastiaan van Eijk denkt dat dit onvoorziene kosten zijn. We begroten dit namelijk niet. Yvette van Nek zegt dat dit niet op de begroting komt. Joris Hartman vat dit punt samen. Hij zegt dat dit punt niet apart op de begroting komt.

415 Volgens Sebastiaan Arendsen moet dit juist wel op de begroting. We zien deze kosten
namelijk aankomen. Sebastiaan van Eijk zegt dat het bestuur haar uiterste best gaat
doen om een nieuwe zetter te vinden. Als dit op de begroting zetten, dan geven we een
signaal naar het bestuur dat ze mogen stoppen met zoeken. Sebastiaan Arendsen is van
mening dat dit niet onder onvoorzien valt. We zien het nu aankomen. David Hendriks
420 vindt dat we dit niet moeten begroten. We kunnen dit achteraf kunnen realiseren. Als
dit dan gebeurd is, dan kunnen we dit neerzetten. Joris Hartman zegt dat dit punt niet
op de begroting komt. Het punt van Sebastiaan Arendsen is wel genoteerd.

Joris Hartman stelt voor om eerst te gaan stemmen over deze aanpassing. Daarna
kan de kascontrolecommissie zijn mening geven. Reinier Kramer wil weten hoe we de
reservering gaan boekhouden. Sjoerd Janse zegt dat we de reservering eerst gaan opnemen
425 en dan geven we dit geld weer uit. Reinier Kramer zegt dat we eerst het geld uit gingen
lenen. Nu lijkt het erop alsof we het geld weggeven. Yvette van Nek zegt dat we het geld
weggeven. We stellen dan een contract op waarin staat dat we het geld voor komende
tijd weer terug kunnen vragen. Reinier Kramer merkt op dat dit nu een lening is. Reinier
430 Kramer wil weten hoe we een lening boekhouden. Jorrit Bootsma stelt voor om dit als
debiteur neer te zetten. Volgens David Laan kan dit niet. Yvette van Nek gaat dit
uitzoeken. Reinier Kramer wil weten hoe we kunnen stemmen als we niet weten hoe we
dit moeten boekhouden. David Laan zegt dat we eerst kunnen stemmen over het feit dat
deze lening er komt. Yvette van Nek zal dan gaan uitzoeken hoe dit moet. Joris Hartman
435 zegt dat we niet kunnen stemmen over deze wijziging. We moeten de begroting aannemen
zoals deze nu gepresenteerd is, anders wordt het erg wazig. Felicio Gordilho Fernandes wil
weten waarom we eigenlijk gaan stemmen. Joris Hartman zegt dat deze voortschrijdende
begroting is gepresenteerd. Het is wel aardig als we hierover gaan stemmen. Jiri Oen
vindt dat er nog onduidelijkheid is. Hij vindt het nu niet nodig om te gaan stemmen.
440 Aan het begin van het jaar is er een begroting gepresenteerd en de ALV geeft dan een
advies. Joris Hartman vraagt wie er een stemming wil. Er wordt hier niet op gereageerd.
Er wordt over dit punt nu niet gestemd.

Reinier Kramer komt naar voren. We gaan het nu hebben over stuk F6. Robbie Rens
wil weten wat een realistische acceptabele hoogte is van de pofschuld. Reinier Kramer
445 antwoordt dat de pofschuld altijd wel boven de 1000 euro uitkomt, maar dit ligt nu veel
hoger. Hij vindt dat 500 euro in totaal al genoeg is. Verder wil Robbie Rens weten hoeveel
mensen op de poffijst staan. Reinier Kramer zegt dat er een grote lijst met namen is, maar
veel mensen hebben een kleine pofschuld. Er zijn een paar mensen die een groot bedrag
open hebben staan. Reinier Kramer zegt dat het grootste gedeelte van de pofschuld niet
450 bestaat uit kleine bedragen. Er is een groepje met mensen die een pofschuld van rond de
200 euro hebben.

Robbie Rens merkt op dat in het stuk gesproken wordt over een nieuwe aanpak. Hij
wil weten hoe het komt dat er zo'n hoge pofschuld is. Hij zegt dat het bestuur hier eerder
achteraan kan gaan. Yvette van Nek wil nu maandelijks een pofmail versturen. Het idee
455 is om mensen met een pofschuld van meer dan 50 euro eerst te waarschuwen. Als mensen
dan niet betalen krijgen ze een zwarte streep door hun naam. Hierdoor kunnen ze niet
poffen. De schuld wordt dan ook niet hoger. Het bestuur wil misschien een elektroni-
sche poffijst. Daarna kan er gekeken worden naar incasso. Incasso is pas betrouwbaar

als mensen niet bij elkaar kunnen strepen. Reinier Kramer wordt bedankt en we gaan
460 pauzeren.

De vergadering wordt geschorst om 18:30 uur.

Melin Walet vertrekt om 18:33 uur en machtigt Jasper Lankhorst.

Andrea Rusman komt binnen om 18:40 uur.

465 De vergadering wordt hervat om 18:43 uur.

11 Voorstel HR-wijziging

Leon Schoonderwoerd komt naar voren. De HR-wijziging staat in stuk D. Leon Schoon-
derwoerd vindt een toelichting niet echt nodig is. Er staat nu een fout in de HR. Zazo
470 Meijs wil weten of er nu in het HR staat dat studenten, die de bachelor Natuur- en
Sterrenkunde of Wiskunde hebben gevolgd, vrijstelling krijgen of dat dit alleen geldt als
je al lid bent. Leon Schoonderwoerd zegt dat op dit moment alleen studenten, die een
bachelor Natuur- en Sterrenkunde of Wiskunde hebben gevolgd, vrijstelling van de con-
tributie in hun master krijgen. Zazo Meijs wil weten of dit ook geldt voor niet-leden die
475 wel hun bachelor hebben gehaald. Leon Schoonderwoerd reageert dat dit alleen geldt voor
studenten die tijdens hun bachelor al lid zijn geworden.

Milo Stroink meldt dat het HR en de statuten niet op de site staan. Joris Hartman
meldt dat het bestuur dit zal gaan regelen.

Het is een HR-wijziging, dus conform artikel 31 van het HR en artikel 17 en 19 van de
480 statuten moeten we gaan stemmen.

Tim Barenbrug komt binnen om 18:46 uur.

Het stuk is op tijd verstuurd. We gaan stemmen over deze HR-wijziging. Er is een
tweederde meerderheid nodig om deze wijziging door te voeren.

**Stemming: Het wijzigen van het HR zoals voorgesteld in stuk D van de ALV-
485 stukken.**

- Onthouding: 0
- Voor: 39
- Tegen: 0
- Blanco: 0

490 **Besluit:** Het voorstel wordt aangenomen.

12 Samenstelling Toekomst Commissie

Xanthe Verbeek komt naar voren. Het ingekomen stuk van de Toekomst Commissie
hoort hierbij. Tim Hoogeveen heeft aangegeven te willen stoppen. Hij vindt dat hij te
weinig op Science Park is. Er kwam een vacature vrij in de Toekomst Commissie en
495 het voorzitterschap kwam vrij. Arthur La Rooij is al voorzitter geweest. Het idee van
de Toekomst Commissie was dat er geen bestuurslid voorzitter zou zijn. Er bleven twee
opties over. Xanthe Verbeek kan voorzitter worden of een nieuw lid kan dit worden.

Xanthe Verbeek wordt de nieuwe voorzitter van de Toekomst Commissie. De Toekomst Commissie wil een wiskundige in de commissie. Anders bestaat de commissie alleen uit natuurkundigen. Er is iemand gevonden om bij de Toekomst Commissie te komen. Dit is Waldo Swart. Hij volgt de bachelor Wiskunde. Hij is nu niet aanwezig. Maarten Post vraagt waar Waldo Swart is.

Milo Stroink wil weten wat de Toekomst Commissie nu nog doet. Xanthe Verbeek zegt dat de Toekomst Commissie kijkt naar de veranderingen die er komen. Deze zullen vooral in de opleiding Wiskunde zijn. De Toekomst Commissie kan ook nog kijken naar de AKT's binnen de opleidingen. Sjoerd Janse vraagt wat AKT is. Xanthe Verbeek zegt dat dit staat voor aanvullende kwaliteitstoelatingseisen staat. Dit betekent dat er eisen mogen worden gesteld aan toelating tot de masteropleidingen.

Milo Stroink zegt dat ze verder gaan dan alleen UvA-VU gerelateerde onderwerpen. Xanthe Verbeek zegt dat er nog UvA-VU gerelateerde onderwerpen zijn bij Wiskunde. Er is wel een verkenningsrapport geschreven, maar daarna is er niet zoveel gedaan.

Milo Stroink vraagt waarom er niet binnen de FSR naar een nieuw lid voor de Toekomst Commissie gezocht is. Xanthe Verbeek zegt dat ze een wiskundige willen en in de FSR zitten naar haar weten geen wiskundigen.

Sebastiaan van Eijk kent Waldo Swart niet en Waldo Swart is ook niet aanwezig om zich voor te stellen. Veel mensen kennen Waldo Swart ook niet. Sebastiaan van Eijk vraagt om een introductie. Joris Hartman zegt dat er informatie in het stuk staat. Sjoerd Janse meldt dat Waldo Swart een tweedejaars wiskundige is. Zazo Meijs vult aan dat Waldo Swart op de lijst van Lief stond. Milo Stroink sluit zich aan bij Sebastiaan van Eijk. Waldo Swart is vrij onbekend en we weten niet of hij geschikt is. Milo Stroink vraagt om een cv van Waldo Swart. Nu lijkt het alsof we op een geest gaan stemmen. Volgens Joris Hartman kunnen we er vanuit gaan dat de Toekomst Commissie wel zijn werk heeft gedaan bij het zoeken. Joris Hartman vraagt of de Toekomst Commissie meer informatie over Waldo Swart heeft. Xanthe Verbeek meldt dat Waldo Swart niet heel actief is bij de NSA en daarom is hij nog onbekend. Hij stond op de lijst van Lief en geeft veel om de opleiding Wiskunde. Hij is gemotiveerd.

David Hendriks wil weten wat de reden is dat Waldo Swart niet aanwezig is. Xanthe Verbeek antwoordt dat hij niet kon. Milo Stroink wil weten of de Toekomst Commissie naar Waldo Swart gegaan is of dat Waldo Swart naar de Toekomst Commissie gegaan is. Xanthe Verbeek zegt dat de Toekomst Commissie naar Waldo Swart gegaan is.

Stemming: Het aanstellen van Waldo Swart als lid van de ToCo

- Onthouding: 11
- Voor: 27
- Tegen: 0
- Blanco: 1

Besluit: Het besluit is aangenomen. Waldo Swart is lid van de Toekomst Commissie.

Milo Stroink is tegen de stemming. Hij weet niet wie Waldo Swart is. Hij gaat niet stemmen zonder dat hij een oordeel kan vellen over Waldo Swart.

13 Update website

540 Tim Barenbrug komt naar voren en krijgt een applaus. Hij kan helaas de site niet laten zien. De server heeft nu last van een onbekende fout. Morgen komt de websitecommissie bij elkaar om hierover te praten. De vorige keer werd er gezegd dat de nieuwe website na de vakantie af zou zijn. Dit is helaas niet gelukt. Na de zomervakantie ging de websitecommissie werken aan de server. De websitecommissie heeft een aantal nieuwe
545 functionaliteiten op het oog. Een deel van deze functionaliteiten zijn al werkend. É én daarvan is gebruikerstoestemmingen. Het was al een tijd het idee om foto's op de website te plaatsen. Alleen leden zouden deze foto's kunnen bekijken.

Mon Klein Douwel komt binnen om 19:00 uur.

550

Met gebruikerspermissies kan de websitecommissie bepalen wie welke pagina kan zien. Dit is handig voor de foto's. Ook wordt het mogelijk om op de site met IDEal te betalen. Daarnaast wil de commissie Facebook-integratie op de site hebben. Het is nog niet duidelijk waarvoor dit gebruikt zal worden. Op de site kunnen leden straks inloggen. De
555 commissie wil de gegevens van gebruikers controleren met de ledenadministratie. Hier staat persoonlijke informatie van de leden. Niet iedereen wil dat deze informatie in een database van de website terecht komt. De websitecommissie heeft nu bedacht om gebruik te maken van studentenummers, e-mailadressen en namen. Alleen deze informatie komt in de database terecht. De andere gegevens laten ze eruit. Een lid is niet verplicht om
560 bij de site in te loggen.

Sjoerd Janse heeft een vraag over de pagina's waar bepaalde mensen toegang tot hebben. Hij wil weten of commissies zelf hun eigen pagina kunnen aanpassen. Tim Barenbrug bevestigt dit. Dit is ook een punt waar de websitecommissie mee bezig is. De commissie wil de inhoud van de oude site overzetten naar de nieuwe site. Elke commissie kan dan
565 zelf zijn eigen pagina aanpassen.

Verder wil Sjoerd Janse weten of er genoeg ruimte voor de foto's is. Dit zal niet het geval zijn volgens Tim Barenbrug. Het aantal foto's blijft alleen maar groeien. Met meer geld kunnen we zorgen dat er genoeg ruimte is. We zouden ook oude foto's weg kunnen halen als er nieuwe foto's online komen.

570 Andrea Rusman zegt dat er bij de vorige ALV een discussie was over de gegevens die de websitecommissie nodig heeft. Zij wil weten of een e-mailadres echt nodig is. Tim Barenbrug zegt dat dit niet per se nodig is. Het kan gebruikt worden als verificatie. Als iemand je studentnummer weet, dan zou hij onder jouw naam kunnen inloggen. Dit kan natuurlijk ook via het bestuur opgelost worden.

575 Jiri Oen wil weten of we nog een discussie gaan voeren over dit punt. Tim Barenbrug zegt dat een discussie mogelijk is. Dit punt kan ook besproken worden met de Senaat.

Job Jonkergouw heeft een opmerking over de privacy. Hij is niet per se tegen het gebruiken van deze informatie. De Nederlandse wet is wel streng op het gebruik van persoonsgegevens. Hij wil weten of de websitecommissie hier al naar gekeken heeft. Het idee
580 van de websitecommissie is dat leden zelf gegevens moeten invullen bij het aanmelden. Er kan een gebruikersovereenkomst toegevoegd worden. Andere websites doen dit ook. De websitecommissie zou dit ook wel moeten kunnen. Job Jonkergouw wil weten of de

database van de NSA pas wordt raadgepleegd als mensen zich aanmelden. Tim Barenbrug zegt dat de website een aparte database aanmaakt. Er wordt een aparte ledenlijst
585 gemaakt. Het is handig dat deze twee lijsten met elkaar vergeleken kunnen worden. Tim Barenbrug weet niet wat de wet hierover zegt. Volgens David Hendriks is niet het idee dat de websitecommissie alle gegevens uit het ledenbestand haalt. Mensen kunnen zelf kiezen welke gegevens ze met de websitecommissie willen delen. De websitecommissie heeft een paar dingen nodig om te gebruiken als verificatie. De andere gegevens zullen niet uit het
590 ledenbestand worden gehaald. De websitecommissie gaat hierover nog nadenken.

Maarten Post stelt het idee voor om de domeinnaam natuurwetenschappelijkkestudieverenigng.amsterdam aan te schaffen. De domeinnaam nsaweb.nl zal blijven bestaan. Dit is leuk naar bedrijven toe. Jorrit Bootsma zegt dat deze domeinnaam 50 euro per jaar zal gaan kosten. Joris Hartman zegt dat de websitecommissie hiernaar zal gaan kijken.
595 Robbie Rens zegt dat we ook ns.amsterdam kunnen aanschaffen. Deze is duurder, maar we kunnen deze later nog doorverkopen.

Milo Stroink gelooft wel dat de site wel mooi zal worden. Hij vindt dat de huidige site weinig wordt geüpdatet. De agenda wordt niet voldoende bijgehouden. Meerdere mensen sluiten zich hierbij aan. Het bestuur gaat ervoor zorgen dat de nieuwe site voldoende
600 bijgehouden wordt. Het bestuur zal de content van de nieuwe website bijhouden. De rest zal de websitecommissie bijhouden zegt Emma van der Grijp. Robbie Rens merkt op dat de agenda leeg is. Dennis Buijsman zegt dat dit komt doordat het fout gaat in Wordpress. De activiteiten staan namelijk wel in de agenda.

Milo Stroink wil weten of het bestuur de frontpage nog gaat bijhouden. Emma van der
605 Grijp zegt dat tijdens de ALV van 6 maart is gezegd dat de websitecommissie niet heel veel werk zal verrichten aan de oude website. Joris Hartman zegt dat het nu gaat over de content van de nieuwe website. Milo Stroink wil weten hoe de content bijgehouden gaat worden. Dit gebeurt op de oude website weinig. Emma van der Grijp zegt dat het plan is om dit bij de nieuwe website beter te doen. Milo Stroink wil weten hoe dit gedaan
610 wordt. Tim Barenbrug zegt dat het bestuur over de content gaat. De websitecommissie kan proberen om dit makkelijker te maken. Milo Stroink zegt dat het over content gaat. Emma van der Grijp zegt dat de commissies hun evenementen op de nieuwe site kunnen promoten en aanpassen. De kleine activiteiten worden door het bestuur gepromoot. Milo Stroink maakt hieruit op dat commissies zelf iets op de frontpage mogen posten. Emma
615 van der Grijp zegt dat het bestuur hier nog over moet vergaderen. Joris Hartman concludeert dat het bestuur nog moet nadenken hoe content precies op de website geplaatst gaat worden. Milo Stroink hoopt dat er geen bestuursblog komt. Emma van der Grijp zegt dat het bestuur hier niet over nagedacht heeft.

14 Verandering verenigingsjaar

620 Volgens de statuten loopt het verenigingsjaar van 1 september tot en met 31 augustus. Dit is niet handig vanwege het financiële boekjaar. We wijzigen dit elk jaar. Het verenigingsjaar loopt dan van 1 februari tot en met 31 januari. Het is duur om dit in de statuten aan te passen. Dit moet elk jaar gebeuren. Dit staat namelijk in de statuten. Reinier Kramer vraagt of we ook jaartallen moeten noemen. Dit is afgelopen jaar niet

625 gedaan.

Stemming: Het wijzigen van het verenigingsjaar naar 1 februari tot en met 31 januari.

- Onthouding: 1
- Voor: 39
- 630 • Tegen: 0
- Blanco: 0

Besluit: Het voorstel is aangenomen.

15 W.v.t.t.k.

Er is niets ter tafel gekomen.

635 16 Rondvraag

- Lodewijk Nauta heeft een opmerking over de borrel op 7 oktober. Om kwart over 9 was er geen bestuur aanwezig. Het eerste bestuurslid kwam om kwart voor 10 binnen. Het bestuur gaat hier iets aan doen.
- 640 • Milo Stroink heeft 2 dingen. Ten eerste wil hij weten hoe het vinden van nieuwe commissieleden voor de SCOOP beter kan. Emma van der Grijp zegt dat het bestuur hier binnenkort over gaat brainstormen. Het bestuur zal onder andere leden gaan mailen over de vacature bij de SCOOP. Jorrit Bootsma voegt toe dat het bestuur dacht dat het vinden van deze mensen makkelijker was. Het bestuur heeft de standaardwegen gebruikt. Ten tweede heeft Milo Stroink een opmerking
- 645 over de discussieavond over de profielschetsen over het CvB. Normaal gesproken wordt dit georganiseerd vanuit de FSR. Hier zijn weinig NSA-leden bij. Dit wordt ook weinig gepromoot. Dit is wel belangrijk.
- Reinier Kramer zegt dat in het stuk over de voordracht van de sollicitatiecommissie wordt gehint dat David Hendriks goed is in het vinden van geïnteresseerde personen.
- 650 Dit is de taak van het bestuur. Het bestuur is hiervan op de hoogte.
- Joris Hartman heeft een opmerking over het HR. De laatste tijd zijn er veel kleine wijzigingen in het HR doorgevoerd. Joris Hartman stelt voor om een groepje aan te stellen om het HR grondig door te nemen. Het bestuur zal dit meenemen.

17 Sluiting

655 De vergadering wordt gesloten om 19:20.

Notulen Algemene Ledenvergadering

Voorzitter David Laan

Notulist Dennis Buijsman

Locatie van de bijeenkomst Science Park C1.112

Datum Woensdag 26 november 2015 / 17:09 uur – 17:24 uur

Onderwerpen

1	Opening	2
2	Voorstelronde	2
3	Mededelingen	2
4	Vaststellen agenda	2
5	Goedkeuren notulen 13 oktober 2015	2
6	Ingekomen stukken	3
7	Verdeling bestuursbeurs	3
8	W.v.t.t.k.	4
9	Rondvraag	4
10	Sluiting	5

1 Opening

Aanwezigen David Laan, Dennis Buijsman, Emma van der Grijp, Jorrit Bootsma, Yvette van Nek, Boris van Brussel, Peter Otte, Sebastiaan Arendsen, Robbie Rens, Arthur La Rooij, Max Verweg, Jelle van Urk.

5

De vergadering wordt geopend om 17:09. David Laan zit de vergadering voor. Hij stelt zichzelf voor.

Na afloop van de ALV zal er gegeten worden in De Polder. De voorzitter vraagt wie er mee willen. Er wordt geteld hoeveel mensen er meegaan. Dit komt uit op 10 personen.

10 2 Voorstelronde

Iedereen zegt zijn of haar naam zodat de secretaris van de ALV deze kan noteren.

Machtigingen Voor deze vergadering zijn de volgende machtigingen gegeven:

15

- Joris Hartman machtigt David Laan
- David Hendriks machtigt Yvette van Nek
- Kerwin Buijsman machtigt Dennis Buijsman
- Leon Schoonderwoerd machtigt Boris van Brussel
- Alwan Rashid machtigt Peter Otte

3 Mededelingen

Mededelingen vanuit de voorzitter Er zijn geen mededelingen vanuit de voorzitter

20

Mededelingen vanuit het bestuur Er zijn geen mededelingen vanuit het bestuur.

Mededelingen vanuit de Senaat Er zijn geen mededelingen vanuit de Senaat.

Mededelingen van leden Er zijn geen verdere mededelingen.

4 Vaststellen agenda

David Laan leest de agenda voor. De agenda is vastgesteld.

25

5 Goedkeuren notulen 13 oktober 2015

Op- of aanmerkingen op de notulen hadden van tevoren gemaild kunnen worden. De voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn op de notulen (zie stuk 1). De notulen worden per pagina goedgekeurd:

- pagina 1: goedgekeurd
- 30 • pagina 2: goedgekeurd
- pagina 3: goedgekeurd
- pagina 4: Robbie Rens heeft een opmerking over het derde bulletpunt. Er Er staat dat toegevoegd moet worden dat dit fokking vet is. Nu lijkt het dat dit slaat op het feit dat de commissie fokking vet is. Het slaat op het feit dat de lustrumweek
- 35 sowieso fokking vet gaat worden.
- pagina 5: goedgekeurd
- pagina 6: goedgekeurd
- pagina 7: goedgekeurd
- pagina 8: goedgekeurd
- 40 • pagina 9: goedgekeurd
- pagina 10: goedgekeurd
- pagina 11: goedgekeurd
- pagina 12: goedgekeurd
- pagina 13: goedgekeurd
- 45 • pagina 14: goedgekeurd
- pagina 15: goedgekeurd
- pagina 16: goedgekeurd
- pagina 17: goedgekeurd
- pagina 18: goedgekeurd

50 Deze ALV is erg kort en rustig. Sebastiaan Arendsen vraagt of we de notulen van de vorige ALV bij de volgende ALV nogmaals goed te keuren. Jorrit Bootsma stelt voor om bij de volgende ALV wel te vragen of er opmerkingen zijn over deze notulen. David Laan vind dit wel verstandig. We gaan de notulen dan niet pagina voor pagina behandelen. In de eerste versie staan nog veel taalfouten. Dennis Buijsman heeft hier aan gewerkt.

55 Arthur La Rooij vindt dat het nergens op slaat om de notulen nu goed te keuren. We gaan verder zonder de notulen goed te keuren.

6 Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

7 Verdeling bestuursbeurs

60 Yvette van Nek neemt het woord. In het bijbehorende stuk staat de verdeling van de bestuursbeurs. Er is nu een extra ALV vanwege de verdeling van de bestuursbeurs. Bij het vorige bestuur is er iets fout gegaan. Er is een regeling dat de bestuursleden voor hun bestuursjaar gemiddeld meer dan 40 EC per jaar moeten halen. Dit was bij één van de bestuursleden niet het geval. Met een omweg is er geregeld dat het huidige bestuur

65 de volledige bestuursbeurs krijgt. Bij het huidige bestuur is er één persoon die hier niet aan voldoet. Wij gebruiken ook hiervoor deze omweg. Arthur La Rooij wilt weten of het bestuur dit van tevoren wist. Yvette van Nek laat weten dat dit pas een maand bij het

bestuur bekend is. Met het volgende bestuur kan hier rekening mee gehouden worden. Arthur La Rooij zegt dat we hier geen gewoonte van moeten maken. Peter Otte zegt dat
70 de vrouw, die dit regelt, deze omweg zelf heeft voorgesteld.

Arthur La Rooij zegt dat in de notulen van de vorige ALV staat dat er geld naar de zetter van de SCOOP gaat. Milo Stroink en Arthur La Rooij hadden begrepen dat dit uit de bestuursbeurs zou komen. Emma van der Grijp zegt dat dit niet klopt. Daarnaast gaat dit plan niet door. Er is namelijk een zetter binnen de NSA gevonden. David
75 Laan zegt dat nergens in de notulen staat dat dit geld uit de bestuursbeurs zou komen. Verder wilt Arthur La Rooij weten of het zetten van de SCOOP veel werk is. David Laan stelt voor om dit bij de rondvraag te behandelen. Dit gaat namelijk niet over de bestuursbeurs. Arthur La Rooij zegt dat als we geld vrijmaken voor het zetten van de SCOOP, dan hebben we nu eigenlijk iemand die het voor niets doet. David Laan zegt
80 dat er niet wordt betaald zolang het zetten door een NSA-lid wordt gedaan. Het idee om iemand te betalen was alleen een noodoplossing. Yvette van Nek zegt dat het bestuur had bedacht dat als we geen zetter konden vinden (dit was destijds het geval), dan zouden we iemand kunnen betalen om dit te doen. Er is nu binnen de NSA een zetter gevonden, dus dit gaat geen geld kosten. Het is nu duidelijk.

85 **Stemming: We keuren de verdeling van de bestuursbeurs zoals rondgestuurd in de stukken goed.**

- Onthouding: 0
- Voor: 17
- Tegen: 0
- 90 • Blanco: 0

Besluit: Het voorstel is aangenomen.

Sebastiaan Arendsen wilt nog een stemverklaring afleggen. Hij wilt zijn excuses aanbieden. Hij had vorig jaar moeten inzien dat dit een probleem zou worden. Hij is heel blij dat dit opgelost is en dat er nu ingezien wordt dat er meer rekening gehouden moet
95 worden met het feit dat dit een probleem kan worden.

8 W.v.t.t.k.

Er is niets ter tafel gekomen.

9 Rondvraag

- Arthur La Rooij vraagt zich af hoe het gaat met de server van de website en of
100 er een streefdatum is om de website online te zetten. Dennis Buijsman antwoordt dat de Websitecommissie nog steeds bezig is met de website. De streefdatum is de wissel-ALV. Afgelopen tijd hebben mensen het erg druk gehad en weinig tot geen tijd gehad om aan de site te werken. Verder wilt Arthur La Rooij weten of er nog veel gedaan moet worden. Dennis Buijsman zegt dat een paar dingen afgerond
105 moeten worden. Als laatste vraagt Arthur La Rooij of er al iets publiekelijk te zien is. Dit is niet het geval.

- Jelle wilt weten waar de statuten te vinden zijn. Emma van der Grijp zegt dat deze op de pagina 'Bestuur' staan. Dit staat onder het kopje 'Over de NSA'. De statuten zijn nu te bereiken.
- 110 • Arthur La Rooij vraagt of de ALV in de Google-agenda kan komen te staan. Dennis Buijsman zegt dat de kalender op de site nu niet werkend is. De kalender is niet leeg, maar de plug-in werkt niet. Arthur La Rooij zegt dat het fijn is als mensen het kunnen weten. We hebben net een stemming gehad waarbij het bestuur meer dan de helft van de stemmen heeft. Het zou goed zijn als er meer mensen zouden
115 zijn. David Laan zegt dat de aankondiging van de ALV rondgestuurd is via alle kanalen wat volgens ons HR verplicht is. We bereiken hier meer mensen mee dan met de agenda.

10 Sluiting

De vergadering wordt gesloten om 17:24.

Voorstel decharge-eisen

Emma van der Grijp

20 januari 2016

Geachte leden der NSA,

In het HR artikel 4 lid 5 staat vermeld dat op de ALV waarop het kandidaatsbestuur wordt vastgesteld er ook een lijst met decharge-eisen moet worden goedgekeurd.

Het bestuur heeft nagedacht over eventuele wijzigingen in de bestaande decharge-eisen en geconcludeerd dat er kleine veranderingen moeten worden gemaakt om de decharge-eisen compleet te maken. Aangezien de bèta-bar geen onderdeel meer is van de NSA hebben we dit eruit gehaald. Ook vonden wij dat de eisen nog moesten worden aangevuld met een eis voor de portefeuillehouder ICT en over de staat van de NSA-kamer.

Huidige versie:

1. Het bestuur dient zijn opvolgers te introduceren bij alle voor hen relevante relaties.
2. De secretaris dient een volledige ledenadministratie over te dragen.
3. De secretaris dient een volledige verzameling van de bestuursnotulen uit zijn of haar bestuursjaar over te dragen.
4. De penningmeester dient zijn opvolger uit te leggen hoe de inkoop en uitgifte van goederen door de NSA geadmistreerd wordt.
5. De penningmeester dient uitleg te geven over alle zaken die bij de sluiting van het nanciele jaar zijn doorgeschoven naar het daaropvolgende financiële jaar, zoals debiteuren, crediteuren, lopende commissies en de bètabar.
6. Het voor acquisitie verantwoordelijke bestuurslid dient een overzicht over te dragen van de lopende afspraken met bedrijven, onderzoeksinstituten en andere - nanciele partners. Ook dient hij of zij uit te kunnen leggen hoe aan bestaande contractuele verplichtingen voldaan kan worden.
7. De portefeuillehouder commissies, of wanneer die niet bestaat de voorzitter, dient een overzicht over te dragen van de actuele status van alle NSA-commissies.
8. Het voor boeken verantwoordelijke bestuurslid dient een correcte en volledige administratie over te dragen van de boekenverkoop en de transacties met en via de boekenleverancier.

9. De commissaris onderwijs dient een overzicht over te dragen van de bestaande afspraken, toezeggingen en ontwikkelingen omtrent de integratie van opleidingen aan de twee Amsterdamse universiteiten, ongeacht of ze door de faculteit, de onderzoeksinstituten, opleidingsdirecteuren of zusterverenigingen zijn gemaakt.

Voorgestelde versie:

1. Het bestuur dient zijn opvolgers te introduceren bij alle voor hen relevante relaties.
2. **Het bestuur dient de NSA-kamer in goede orde achter te laten.**
3. De secretaris dient een volledige ledenadministratie over te dragen.
4. De secretaris dient een volledige verzameling van de bestuursnotulen uit zijn of haar bestuursjaar over te dragen.
5. **De penningmeester dient zijn opvolger uit te leggen hoe de inkoop en uitgifte van goederen en diensten door de NSA geadmistreerd wordt.**
6. **De penningmeester dient uitleg te geven over alle zaken die bij de sluiting van het financiële jaar zijn doorgeschoven naar het daaropvolgende financiële jaar, zoals debiteuren, crediteuren en lopende commissies.**
7. Het voor acquisitie verantwoordelijke bestuurslid dient een overzicht over te dragen van de lopende afspraken met bedrijven, onderzoeksinstituten en andere financiële partners. Ook dient hij of zij uit te kunnen leggen hoe aan bestaande contractuele verplichtingen voldaan kan worden.
8. De portefeuillehouder commissies, of wanneer die niet bestaat de voorzitter, dient een overzicht over te dragen van de actuele status van alle NSA-commissies.
9. Het voor boeken verantwoordelijke bestuurslid dient een correcte en volledige administratie over te dragen van de boekenverkoop en de transacties met en via de boekenleverancier.
10. De commissaris onderwijs dient een overzicht over te dragen van de bestaande afspraken, toezeggingen en ontwikkelingen omtrent de integratie van opleidingen aan de twee Amsterdamse universiteiten, ongeacht of ze door de faculteit, de onderzoeksinstituten, opleidingsdirecteuren of zusterverenigingen zijn gemaakt.
11. **De portefeuillehouder ICT dient zijn opvolger uit te leggen hoe de oude site onderhouden moet worden en op de hoogte te stellen van de status en recente ontwikkelingen rondom de nieuwe site.**

Hoogachtend,

Emma van der Grijp
Voorzitter

Voordracht kandidaatsbestuur 2016

Sollicitatiecommissie 2016

20 januari 2016

Introductie

In dit document beschrijven wij, de sollicitatiecommissie zoals aangesteld op de NSA-ALV van 13 oktober 2015, onze voordracht voor het kandidaatsbestuur voor het 40e bestuur der NSA. De kandidaten en de verdeling van functies alsmede portefeuilles worden hieronder beschreven.

Voordracht

Na het houden van sollicitatiegesprekken en uitvoerig overleg zijn wij tot de conclusie gekomen de volgende mensen voor te dragen als kandidaatsbestuur:

Voorzitter:

Max Verweg, tweedejaars natuur- en sterrenkunde
Portefeuilles Commissies, Scoop

In onze ogen is Max de aangewezen persoon om het aankomende jaar aan het roer te staan van het bestuur. Dit door zijn mensenkennis en de wil om het overzicht binnen de vereniging te houden. Ook bruist Max van ideeën die hij zowel binnen zijn functie, als in de vorm van ondersteuning naar zijn medebestuurleden zou kunnen verwezenlijken. In lijn met het behouden van het overzicht lijken de portefeuilles Commissies en Scoop ons goed toebedeeld bij hem.

Secretaris:

Kelly Weerman, tweedejaars natuur- en sterrenkunde
Portefeuille Voorraad

In Kelly zien wij een enthousiaste en serieuze secretaris. Dit tezamen met haar ervaring als secretaris bij andere commissies maken ons doen geloven dat ze het aankomende jaar zal uitblinken in deze rol. Tevens heeft zij goede ideeën aangaande het schoon en leefbaar houden van de kamer, wat wij hand in hand zien gaan met de nieuwe portefeuille Voorraad.

Penningmeester:

Jelle van Urk, derdejaars natuur- en sterrenkunde

Jelle is in onze ogen een zeer geschikte kandidaat voor de functie van penningmeester. Wij hebben het volste vertrouwen in hem en in het feit dat hij zijn functie serieus en goed aan zal pakken. Hij weet wat hard werken is en heeft al vóór zijn sollicitatie interesse en enthousiasme getoond betreffende het boekhouden en de financiële aspecten van de vereniging.

Vice-voorzitter:

Melin Walet, derdejaars natuur- en sterrenkunde
Portefeuille Acquisitie

In Melin zien wij een goede en gedreven vice-voorzitter en zij is door haar enthousiasme goed voor het contact naar de leden en het contact naar buiten toe. Ze is makkelijk in zowel de formele als informele omgang en heeft de durf om op mensen af te stappen. Om deze redenen zien wij haar graag op de positie van vice-voorzitter met portefeuille Acquisitie.

Activiteitencoördinator:

Marten Folkertsma, vierdejaars bèta-gamma, major natuurkunde
Portefeuille Brainwave

Marten zien wij op zijn plek als activiteitencoördinator; een open persoon die met zijn enthousiasme veel leden actief zal maken en actieve leden zal vermaken met een breed scala aan activiteiten. Door zijn lange tijd bij de Kleineactiviteitencommissie is hij bekend met het reilen en zeilen aangaande het organiseren van activiteiten. De portefeuille Brainwave vinden wij goed bij deze functie passen en Marten geeft aan deze ook graag op zich te nemen.

Commissaris Onderwijs:

Ismani Nieuweboer, derdejaars wiskunde en informatica
Portefeuilles Boeken, ICT

Ismani heeft ons er van overtuigd een uitstekende Commissaris Onderwijs te zijn, met een duidelijke visie aangaande de opleiding. Daarnaast heeft hij al goed contact Chris Zaal, wat een goed uitvoeren van zijn taken zal bevorderen. Graag zou hij een aanspreekpunt zijn voor de leden en actief vragen aan studenten wat zij van de opleiding vinden en hoe er veranderingen gemaakt kunnen worden. Ook wil hij zich ontfemen over de boekenverkoop, gezien de link met het onderwijs, en heeft hij veel affiniteit met ICT, waardoor de betreffende portefeuilles goed bij hem passen.

Betreft portefeuille Voorraad

De afgelopen jaren is gebleken dat de verkoop van bier, fris en versnaperingen in populariteit is gestegen. Dientengevolge brengt dit ook steeds meer administratie met zich mee. De verantwoordelijkheid voor het goed bijhouden van de voorraad en financiële administratie van deze verkoop heeft stilzwijgend bij de penningmeester gelegen. Vanwege deze groei lijkt het ons wenselijk om deze taak te verkappen in de vorm van een portefeuille, zodat ze een aangewezen verantwoordelijke heeft die niet vanzelfsprekend de penningmeester hoeft te zijn. Naast eerdergenoemde verantwoordelijkheden lijkt het ons ook wenselijk taken omtrent de inkoop en het pofstelsysteem te scharen onder deze portefeuille. Het in leven roepen van deze portefeuille is in samenspraak gegaan met zowel de huidige penningmeester als de Kascontrolecommissie en dezen zullen de portefeuillehouder ondersteunen in de invulling van haar takenpakket.

NB: deze portefeuille impliceert niet dat de penningmeester volledig los staat van de beschreven processen en deze zal hier zich uiteraard op gepaste wijze mee blijven bemoeien.

Afsluiting

Wij hopen dat de ALV met dit stuk voldoende is geïnformeerd om een weloverwogen stemming te kunnen uitbrengen betreffende de kandidaatsaanstelling. Voor vragen aangaande deze voordracht kan men contact opnemen met de sollicitatiecommissie of één van haar leden. Afsluitend willen wij nogmaals ons vertrouwen uitspreken in de hierboven voorgedragen kandidaten, hopen dat de ALV dit vertrouwen deelt en overeenkomstig zal stemmen.

Met vriendelijk groet,
De Sollicitatiecommissie 2016,
Peter Otte, David Hendriks, Sebastiaan van Eijk

Reservering Excursiefonds

Geachte leden der NSA,

Zoals veel van jullie weten bestaat er nu een stichting met als doel het organiseren van studiereizen voor wiskunde en natuur- en sterrenkunde studenten in Amsterdam. Om deze reden is de reservering op de balans van de NSA genaamd Excursiefonds overbodig. Over wat er met deze reservering gedaan zal worden is de afgelopen tijd nagedacht en in dit stuk stellen wij voor dat deze reservering opgenomen wordt.

Aangezien de NSA geen studiereizen meer organiseert rest nog de vraag wat te doen met het geld afkomstig van deze reservering. Een voor de hand liggende optie is het geldbedrag te doneren aan de eerder genoemde stichting (Stichting Paul Erdős), omdat deze stichting de taak van het organiseren van studiereizen tegenwoordig vervult. Echter, op het moment dat de NSA het geld afkomstig uit de reservering Excursiefonds zou doneren aan Stichting Paul Erdős heeft de NSA (lees: de ALV van de NSA) natuurlijk niks meer te zeggen over hoe dit geld wordt besteed. In de statuten van de desbetreffende stichting is vastgelegd dat deze stichting zijn geld slechts mag besteden aan studiereizen voor wiskunde en natuur- en sterrenkunde studenten in Amsterdam, maar dit betekent niet dat dit geld niet op een verkeerde manier besteed kan worden (bijvoorbeeld door met het bestuur van de stichting - mits dit wiskunde en/of natuur- en sterrenkunde studenten zijn - op 'studiereis' te gaan).

Een tweede argument om het geld afkomstig van deze reservering niet aan de stichting te doneren is dat dit voor liquiditeitsproblemen voor de NSA zou kunnen zorgen. Om dit probleem op te lossen, maar toch Stichting Paul Erdős te steunen in het organiseren van haar studiereizen is voor een leenconstructie gekozen. De exacte constructie blijkt uit het meegezonden contract. In dit contract is te lezen dat het een lening voor onbepaalde tijd betreft, maar dat hierin een clause is opgenomen waardoor de NSA dit geld (of een deel hiervan) op elk gewenst moment kan terugvorderen.

Wij hopen de ALV hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, maar staan natuurlijk open voor vragen.

Namens het bestuur,

Yvette van Nek
Penningmeester

Contract lening NSA en Stichting Paul Erdős

De ondergetekenden

F 2

1. Natuurwetenschappelijke Studievereniging Amsterdam
Science Park 904 Kamer A0.08
1098 XH Amsterdam
Hierna te noemen 'schuldeiser'
ten deze vertegenwoordigd door *persoon 1*, Voorzitter
2. Stichting Paul Erdős
Science Park 904 Kamer A0.08
1098 XH Amsterdam
Hierna te noemen 'schuldenaar'
ten deze vertegenwoordigd door *persoon 2*, Voorzitter

Schuldeiser en schuldenaar hierna gezamenlijk te noemen 'partijen'.

Verklaren te zijn overeengekomen:

1. Schuld

Schuldenaar is sinds *datum A* wegens ter leen ontvangen gelden verschuldigd aan schuldeiser de hoofdsom van *bedrag B*, hierna te noemen 'de schuld'.

2. Aflossen

Aflossing zal als volgt plaatsvinden:

De schuldeiser kan de schuld opeisen wanneer de schuldeiser dit nodig acht. De schuldenaar is alsdan verplicht dit bedrag terug te betalen binnen een aflostermijn van 15 werkdagen. Verder wordt er geen rente in rekening gebracht door de schuldeiser.

3. Tussentijds aflossen

Tussentijdse volledige of gedeeltelijke terugbetaling is toegestaan.

4. Deze overeenkomst dient vóór een nader te bepalen datum, ondertekend door alle partijen, ontvangen te zijn door de schuldeiser.
5. Op deze overeenkomst is het Nederlands recht van toepassing. Geschillen zullen uitsluitend worden beslecht door de bevoegde Nederlandse rechter.

Paraaf voor akkoord Schuldeiser:

Paraaf voor akkoord Schuldenaar:.....

Aldus ondertekend door:

De Schuldeiser

Door: NSA
Naam: Persoon1
Functie: Voorzitter
Datum:
Plaats:
Handtekening:

Door: NSA
Naam: Persoon4
Functie: Functie1
Datum:
Plaats:
Handtekening:

De Schuldenaar

Door: Stichting Paul Erdős
Naam: Persoon2
Functie: Voorzitter
Datum:
Plaats:
Handtekening:

Door: Stichting Paul Erdős
Naam: Persoon5
Functie: Functie2
Datum:
Plaats:
Handtekening:

Paraaf voor akkoord Schuldeiser:

Paraaf voor akkoord Schuldenaar:.....